
Zoals toegezegd in de vergadering van raadsvergadering van december 2023 
hebben wij navraag gedaan bij de vergunninghouder van het bouwplan 
Dorpsstraat 7-11. Ik kan u daaruit het volgende terugkoppelen:
De vergunninghouder is voornemens om gebruik te gaan maken van de 
vergunning en inmiddels heeft hij ook afspraken met een bouwbedrijf. Het 
bouwbedrijf is bezig met de voorbereiding van de werkzaamheden. Zoals bekend
is het een lastige bouwlocatie, omdat tijdens sloop en bouw niet alleen rekening 
gehouden moet worden met de omliggende panden, maar ook met de veiligheid 
van al het verkeer en de toegankelijkheid van het centrum. Slopen en bouwen 
op die plek zonder overlast is niet mogelijk, maar overlast moet wel zoveel 
mogelijk beperkt worden. Dat vraagt een meer dan gebruikelijke voorbereiding 
van de sloop- en bouwuitvoering.
Het bouwbedrijf gaat in de voorbereiding hiervan ook in gesprek met eigenaren 
van de omliggende woningen en winkels. Op dit moment kunnen ze dan ook nog 
niet concreet zeggen wanneer gestart gaat worden. Een zorgvuldige 
voorbereiding gaat hier voor snelheid.

Met vriendelijke groet, 
 
Henk-Jan Molenaar
Wethouder
Gemeente Woudenberg


